



测试标准

Testing standards

低电压指令 (2006/95/EC, 原为73/23/EEC)	Low Voltage Directive (2006/95/EC, formerly 73/23/EEC)
机械指令 (2006/42/EC, 原为98/37/EC)	Machinery Directive (2006/42/EC, formerly 98/37/EC)
噪音指令 (2000/14/EC, 修订版2005/88/EC)	Noise Emission Directive (2000/14/EC, amendment 2005/88/EC)
电磁兼容指令 (2004/108/EC, 原为89/336/EEC)	EMC Directive (2004/108/EC, formerly 89/336/EEC)
德国食品与日用品法 (食物和商品法)	LFGB Compliance (Food, Consumer Goods and Feed Code)
报废电气电子设备指令 (2002/96/EC)	WEEE Directive (2002/96/EC)
限制使用有害化学物质指令 (2002/95/EC)	RoHS Directive (2002/95/EC)
电池指令 (2006/66/EC)	Battery Directive (2006/66/EC)
排放指令 (2002/88/EC)	Exhaust Directive (2002/88/EC)

测试标识

Our test marks



关于德国莱茵TÜV集团

About TÜV Rheinland Group

总部位于德国科隆的德国莱茵TÜV集团拥有140多年的经验。德国莱茵TÜV集团是国际上领先的技术服务供应商，它在全球60多个国家设有500多家分支机构，拥有超过19,000名员工，服务涵盖工业服务、交通服务、产品服务、莱茵学院与生命关怀、信息通信技术与商业解决方案以及体系认证服务。

TÜV Rheinland Group has more than 140 years of experience and is headquartered in Cologne. TÜV Rheinland Group is a leading group for provision of technical services worldwide. It has more than 500 locations in over 60 countries with a work force of over 19,000. The business scope covers Industrial Services, Mobility, Products, Academy and Life Care, ICT & Business Solutions, Systems.

扫描下载白皮书:

电动工具白皮书



关注我们的微信:

TUV 莱茵



莱茵TUV商用与工业产品服务



德国莱茵TÜV大中华区
TÜV Rheinland Greater China
服务热线Hotline
4008831300 / 8009993668
+852 21921022 (中国香港 Hongkong)

service-gc@tuv.com
www.tuv.com

* TÜV, TÜVEV and TUV are registered brand marks. Any use and application requires prior approval. P2CSB036chenGC13031.0



电动及园林工具的检测与认证

Testing and Certification for Power Tools & Garden Tools

www.tuv.com



电动及园林工具检测认证，提升安全信心

Enhancing product safety with testing and certification for power tools and garden tools



电动及园林工具由于其钻、锯、切、剪、钉等功能，对使用者潜在的危险性远高于其它常用电器设备。欧洲是中国电动及园林工具的重要出口目的地。在欧洲这个对产品要求极严的市场上，这些产品成为市场监管机构执行市场抽查时的主要目标。因此，良好的产品质量，完备的安全设计，是中国电动工具和园林工具长期立足欧洲的重要因素。

Power tools and garden tools may be used for drilling, sawing, cutting, shearing and nailing and thus present greater potential hazards to users than other commonly used electrical appliances. Europe is an important export market for China's power and garden tools, and strict import rules are in place in Europe for such tools. They have also become the main target for spot-checks by market surveillance institutes. Therefore, excellent product quality and sound safety designs are the main factors for Chinese power tools and garden tools to succeed in the European market.

德国莱茵TÜV，您值得信赖的合作伙伴

TÜV Rheinland is your reliable partner



- 德国莱茵TÜV的认证证书在欧洲进口商中信誉卓著
- 我们可以针对各种国际标准对产品进行测试，如GS，CE，TÜV，北美cTUVus及巴西INMETRO等
- 我们遍布大中华区的服务网络及技术团队为您提供专业的一站式服务
- 我们能够帮助您提高客户对产品质量和安全的信心
- The certificates issued by TÜV Rheinland enjoy a strong reputation among European importers
- We can provide test for various standards, such as GS, CE, TÜV, cTUVus and INMETRO
- Our network and team of experts in Greater China will provide you with professional one-stop services
- We will support you in boosting customer confidence in the quality and reliability of your products



我们的服务

Our services

- 在测试和认证过程中，积极地协助企业严格执行CE和其他欧洲标准，完成安全认证
- 在企业的产品进入欧洲市场后，及时地回复市场监管机构、验货公司或进口商的查询，提供专业、准确的说明
- 提供广泛认可的性能测试和质检服务
- 提供标准与指令的培训及咨询服务
- We provide active assistance to ensure export companies strictly conform to CE and other European standards during the testing and safety certification process
- When the exported products enter the European market, we reply promptly to market surveillance institutes, inspection companies and enquiries from importers to provide professional and precise instructions
- We also provide a broad range of widely accepted FFU and QC services
- We provide standards explanation service

产品范围

Product scope

手持式电动工具、 充气式电动工具

- 电钻及冲击钻
- 电动扳手
- 角磨
- 抛光机（打蜡机）
- 砂光机（平板砂，三砂）
- 电圆锯
- 电锤
- 电喷枪
- 电剪刀
- 曲线锯
- 往复锯
- 电刨
- 射钉枪
- 电木铣
- 木工开槽机
- 水泥搅拌机

Hand-held power tools, cordless power tools

- Drill/Impact drill
- Electric wrench
- Angle grinder
- Polisher
- Sander
- Electric circular saw
- Electric hammer
- Electric spray gun
- Electric nibbler
- Jig-saw
- Reciprocating saw
- Electric planer
- Electric tacker
- Electric router
- Electric jointer
- Electric mixer

移动式电动工具

- 电锯
- 台刨
- 压刨
- 砂轮机
- 带锯
- 斜锯
- 线锯
- 大理石切割机
- 型材切割机（用砂轮片）

Transportable power tools

- Table saw
- Planer
- Thicknesser
- Bench grinder
- Band saw
- Mitre saw
- Scroll saw
- Stone-cutting machine
- Cutting-off grinder

园林工具（电动，汽油）

- 链锯
- 草坪机
- 打草机
- 扫雪机
- 碎枝机
- 修枝剪
- 松土机
- 旋耕机
- 地钻机
- 高枝链锯
- 吹吸叶机
- 修边机
- 割灌机

Garden tools (electric, gasoline)

- Chainsaw
- Lawnmower
- Grass-trimmer
- Snow-thrower
- Shredder
- Hedge-trimmer
- Scarifier
- Motor hoe
- Planting earth auger
- Pruner
- Blower/Vacuum
- Edger
- Brush cutter

